
                                                  
 

 

 

 

Verslag ALV 2024, 23 oktober 2024,  Wijkcentrum Agora, Voorburg  
 

* Aanwezig:  Monica Velù (voorzitter), Paul Daeleman (penningmeester/secretaris),  

  Berthie de Zwart (adviseur),  

  Jan Diekema en Kees Hornman (kascommissie), 

5-tal leden en 1 introducé. 

* Afwezig: Marjan Giesen (bestuurslid) en Margreet Vossen (webmaster), met kennisgeving.    

 
 

1. De voorzitter opent de vergadering omstreeks 19.40 uur en spreekt haar spijt uit dat, ondanks 

verscheidene pogingen, geen spreker kon gevonden worden voor na het huishoudelijk gedeelte. 

De agenda wordt ongewijzigd aangenomen. 

 

2. Er zijn geen mededelingen. 

 

3. Het verslag van de ALV 2023 wordt goedgekeurd. 

 

4. Stand van zaken / strategie komende periode 

Voorzitter verwijst naar het als ANBI vereiste Beleidsdocument van de vereniging. Uiteraard gaat HVG voor 

een groene Vlietzone. 

Voor dit streven is een goed contact met de Provincie van belang, omdat deze de regie voert voor wat de 

verdere ontwikkeling van de Vlietzone betreft. Het advies Landschapspark Zuidvleugel van Provinciaal 

Adviseur Ruimtelijke Kwaliteit diende als basis voor het Ambitiedocument Toekomstbeeld Vlietzone van de 

Provincie, dat wel door de gemeenten Leidschendam-Voorburg en Rijswijk is ondertekend, maar niet door 

Den Haag. Die Laatste wil het Toekomstbeeld wel als leidraad gebruiken bij het opstellen van de 

Omgevingsvisie.  Het is een moeilijke evenwichtsoefening voor hen: kiezen tussen groen en/of bedrijven. 

De bedrijven uit de Binckhorst zouden uitgeplaatst worden naar de Gavi-kavel (Prins Claus Plein). De 

belangenvereniging van de bedrijven vinden dit best, maar wensen ook uitbreiding in de Vlietzone zelf en 

het openhouden van de Westvlietweg voor vrachtverkeer.  

Wat het verkeersonderzoek Westvlietweg (en omgeving) betreft, liggen verschillende scenario’s op tafel. 

Voor HVG is enkel variant 1 aanvaardbaar, die een toegang naar de bedrijven via de Spoorlaan en het 

verkeersluw maken van de Westvlietweg voorstelt. 

Omdat zoveel (tegenstijdige) belangen spelen, incl.  uitbreiding van de sportvelden, wordt er op vele niveaus 

gepraat, wat zou moeten leiden naar het einde van 2024 toe tot een aantal rapporten. Voor december staat 

dan ook een vergadering met de stakeholders zoals HVG gepland ter bespreking. 

Het plan Vlietweiden van de AVN kan rekenen op de steun van HVG. Om het laatste stuk ongerept 

poldergebied in de Vlietzoom te behouden, pleit dit plan voor blijvende bestemming van dit gebied voor 

natuur en extensieve recreatie. 

 



                                                  
 

Op de vraag van Bas van den Elshout (Groene Zoom) of er nieuws is over het sportveldenonderzoek moet 

de voorzitter negatief antwoorden. Tuinvereniging De Groene Zoom vreest terrein te moeten inleveren ten 

gunste van nieuwe sportvelden voor de nieuwe bewoners in de Binckhorst. 

Kees Hornman wijst erop dat in tegenstelling met het rapport van de Klankbordgroep Westvlietweg, de door  

Sweco Nederland opgestelde ontwikkelstrategie voor het Bedrijventerrein Westvlietweg niet alleen veel 

gedetailleerder is, maar ook de Westvlietweg als toegang tot de bedrijventerreinen wil behouden. De 

voorzitter antwoord dat de Provincie wel achter het verkeersluw maken van de Westvlietweg staat, zeker 

met de nauwe doorgang aan de Chinese Muur in gedachte.  

Mark Frima vraagt naar de samenwerking met de Vlietzoom Alliantie (VA). Antwoord: HVG en VA zijn het 

niet over alles eens (bvb. sportvelden), daar HVG een groenere reflex heeft. De samenwerking die in het 

begin misschien wat stroef verliep gaat wel steeds vlotter. Er is regelmatig contact en informatie wordt 

uitgewisseld wanner nodig en nuttig. 

  

5. De penningmeester geeft een kort overzicht van de financiële toestand voor het verenigingsjaar 2023. 

De inkomsten  - contributies en extra giften - bedroegen 1.305 euro. De minimum contributie bedroeg nog 

steeds 10 euro , maar gemiddeld werd 19,19 euro  betaald. In 2023 werd ook opnieuw rente op de 

spaarrekening ontvangen, nl. 114 euro. De uitgaven bedroegen in totaal 759 euro. Het gaat dan vooral om 

kosten in verband met de ALV, de vernieuwing van de website en het betalingsverkeer. Het  netto resultaat 

voor 2023 bedroeg zo 660 euro, zodat het saldo op de spaarrekening van de vereniging 15.057  euro 

bedroeg op 31 december 2023.     

Hij wees er verder op dat door de chronische onderbezetting van het bestuur niet ieder jaar een 

herinnering voor het betalen van de contributie naar de leden is gestuurd, wat verklaart dat voor 2023 

slechts 55 contributies zijn ontvangen. In 2024 is wel een herinnering gestuurd, met het resultaat dat reeds 

95 leden betaald hebben. 
  

6. Na het verslag van de kascommissie gehoord te hebben bij monde van Jan Diekema, verleent de 

vergadering decharge aan het bestuur. Jan Diekema treed af als lid van de commissie, maar niet zonder eerst 

een warm pleidooi gehouden te hebben voor het versterken van het bestuur. Mark Frima bood zich aan als 

nieuw lid. 

 

7. Jaarverslag 2023. 

Zowat alle belangrijke zaken die spelen kwamen al aan de orde onder het agendapunt ‘Stand van zaken’ , 

zodat de voorzitter het bespreken van het Jaarverslag 2022 heel kort kan houden. 

Op de suggestie van Bas van den Elshout (Groene Zoom) om overleg te plegen met de sportverenigingen, 

antwoorde de voorzitter dat enige terughoudendheid op zijn plaats is, omdat deze verenigingen deel uit 

maken van de VA. 

Veronica Hekking van Tuinvereniging Leeuwenbergh merkt op dat de in het jaarverslag genoemde  H. van 

Hoorn geen voorzitter is van deze vereniging. 

 

 

 

 



                                                  
 

8. Rondvraag. 

Mark vraagt of de helikopterkwestie nog speelt,  het antwoord is neen. Op zijn vraag waar het staat met de 

Huygenstunnel is het antwoord dat eind oktober een tussenrapport wordt verwacht en dat de uiteindelijk 

streefdatum pas 2070 is. 

Peter Hoogweg (secretaris Wijkvereniging Park Leeuwenbergh) had meer steun verwacht van HVG voor het 

plan Groot Molenvlietpark (wandelpaden in de Vlietzone). Het bestuur zal dit project nader bekijken en er 

mogelijk op de website aandacht voor vragen. 

De penningmeester vraagt aan Peter wat de samenstelling wordt van de Stichting VA die de oorspronkelijk 

VA zal vervangen., De stichting wordt opgericht door VPL, de Golfvereniging en Meijvliet, met de bedoeling 

dat de sportverenigingen hierbij later aansluiten.  

 

9. De voorzitter sluit de vergadering om 20.50 u. 

 
  

 

 

PD 24 oktober 2024 

 

 

  


